
Bestyrelsesmøde d.08-01-25 Lejerbo afd.725-0 
 
 

Til stede: Jørgen, Lars Lykke, Lars Bo, Henrik og Tina. Afbud: Anne Lise. 
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Pt. er der en tom lejlighed i nr. 17. Der har 
beklageligvis været et brud på et rør, hvilket medførte både manglende vand 
og misfarvning af vandet. Skaden er udredt. 
 

4. Information fra formand: Intet nyt at berette.  
 

5.  Der er årsmøde på Eyde tirsdag d. 28-01 kl 17.45. Indbydelsen er delt ud til 
jer. Mød op så I både kan gøre jeres indflydelse gældende og hygge med de 
andre beboer  Ligeledes er der den mulighed at komme ind i bestyrelsen i år 
og være med til et sjovt og spændende stykke frivilligt arbejde. Bestyrelsen 
fortæller gerne om, hvad det indebærer. Vi kommer til at mangle to nye 
medlemmer.  
 

6.  Gæsteværelsesudlejning: Vi mangler også nye kræfter til at stå for at udleje 
vores 2 gæsteværelser i nr. 17. På nuværende tidspunkt står Bente Pedersen 
for det, men hun stopper 01-06-25 
 

7. Hjemmesiden: Vores hjemmeside for 725-0 kommer ligeledes til at mangle en 
person der vil stå for det fra d. 01-06-25. Bente Pedersen vil gerne hjælpe i 
gang med både udlejning og hjemmeside.   
 

8. Evt. Ingenting til dette punkt. 
 

9. Næste mødedato bliver besluttet af den nye bestyrelse efter årsmødet.   
 

Referent Tina. 
 


